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Interpellation 

Till tekniska nämndens ordförande, Åke Knuts, angående 
effekterna av den upphandlade fastighetsskötseln

Vi kan i verksamhetsuppföljningen under Tekniska nämnden läsa att det "i avvaktan på mer 
erfarenhet och resultat till följd av förändrad hantering av förvaltningstjänster... ...är även det en 
osäker bedömning". 

Jag tolkar det som att nämnden i sin verksamhetsuppföljning inte vågat räkna hem några effekter 
av den stora entreprenaden av förvaltningstjänster som startade vid årsskiftet. Givetvis kan det 
vara svårt att redan efter sju månader se exakt var det kommer att landa. Men med tanke på att 
kostnadsminskningen genom entreprenaden förväntades ligga i storleksordningen 3,5 - 7 Mkr på 
årsbasis borde, trots att det alltid finns osäkerheter i inkörningsfasen, ändå några påtagliga 
effekter kunna skönjas. 

Då jag hör till de politiker som stod bakom beslutet att lägga ut fastighetsskötsel och städning på 
entreprenad, i förvissningen om att vi skulle nå högre kvalitet till lägre kostnad, så är jag 
naturligtvis mycket angelägen att snarast få en redovisning av effekterna av detta beslut, även om 
det kanske i detta tidiga skede bara handlar om att peka på tendenser, vad gäller ekonomi och 
kvalitet för dessa tjänster. 

Mina frågor till Åke Knuts är därför: 

1. Finns det fortfarande anledning att tro på på den förväntade positiva ekonomiska effekten av 
beslutet på 10-20% (3,5-7 Mkr) för Tekniska nämnden? 

2. Finns det några indikationer på att kvalitén på tjänsterna blivit bättre och/eller jämnare sedan 
årsskiftet? 

3. Hur har entreprenaden påverkat kostnadsbilden för lokaler och städning i framför allt för- 
och grundskolor, gymnasiet och våra äldreboenden? 

Mora 16 september 2015 

Lennart Sohlberg (S)

Socialdemokraterna i Mora www.morasosse.se facebook.com/morasosse 
Box 67 mora@socialdemokraterna.se twitter.com/morasosse 
792 21  MORA 0250-59 37 10


